
 
Emnerapport etter midtsemesterevaluering 

 

Dato: 20/3-2024 
  
Emnekode og -tittel: TP2200 
 
Program emnet inngår i: BA-programmet i tannpleie 
 

Kull: H2022-2025 
 
Ant studenter på kullet: 21 
 
Ant studenter til stede: 20   

 

Emnets læringsutbyttebeskrivelse (læringsmål): 
Se studieprogrammets semestersider på nett, programplan og tilhørende fagplaner. 
 
 

 

Tilbakemeldinger fra studentene: 
1. Studentene var opptatt av situasjonen med sykemeldt intern faglærer ved tp.vit relatert til 

eksamen i oral radiologi. De savner også en gjennomgang av innleverte oppgaver. 
Aud Jorid Hole på radiologiavdelingen fikk mye skryt for god tilrettelegging på klinikken. 
 

2. Pia Lande fikk god tilbakemelding for sin undervisning i pedodonti. 
 
3. Det kom opp noen klager fra klinikken: 

- Enkelte veiledere kommer for sent på klinikken, gjelder særlig morgenøktene.  
- Lang ventetid på voksenklinikken. Mindre på barn. 
- Lister blir ikke fulgt.  
- Studentene opplever at veiledere innimellom kan snakke med hverandre om private ting i 

småpauser; blir vanskelig å avbryte for å be om hjelp. 
- Høres veldig godt når det snakkes på «muffinsrommet» på barneavdelingen. 
- De savner muligheten til å hospitere ved operasjoner/kirurgi i periodonti. 
- Recallfunksjonen i OPUS er låst på klinikk voksen. Dette skaper unødig stress ved 

avslutning av økten.  
- Ønsker avklaring vedrørende oppsamlingsøkter. 
- Hospitering hos /med masterstudenter: 

Det har vært veldig tilfeldig utbytte. 
Noen fikk flere periopasienter, oppleves ikke hensiktsmessig da dette sitter de mye med 
selv.  
Tannlegestudentene var ikke godt nok informert om denne hospiteringen i forkant. 
Mange masterstudenter kjente ikke til tannpleiers kliniske kompetanse. 
 

4. Undervisningen i kariologi burde starte tidligere i studiet. Kan DIL- oppgavene legges ut ved 
oppstart semester? 

 
5. Forelesere må holde tiden. Studentene har behov for pausene. 

 
6. Bedre fordeling av oppgaveinnleveringer/arbeidskrav, ønsker eks. at folkehelseoppgaven dette 

semesteret deles ut tidligere. Oppgaven i år har innlevering i påsken-kan dette endres? 
 

7. Nytt seminarrom 212, studentenes tilbakemeldinger: 
- Det fungerer ikke tilfredsstillende.  
- Forstyrrende lyder/utfordrende akustikk medfører at studentene hører lærerne dårlig og 

motsatt. 
- Forstyrrende lysforhold. Lysene må være av pga. skarpt lys, blir derfor for mørkt i rommet. 
- Trangt, de som sitter fremst kommer for nærme lerretet. Upraktisk og klønete når du skal 

ta notater underveis. 
- Skjermbildet på tavlen blir veldig lite, anstrengende å lese for dem som sitter bak i rommet. 
- En hel dag i rommet oppleves veldig tungt.  

 



 
- Mange problemer med det tekniske utstyret. Det er forstyrrende både for lærere og 

studentene. 

 
Semesteransvarliges vurdering av kvaliteten i emnet: 
 
Studieledelsen vurderer kvaliteten på emnet som ivaretatt i henhold til programplanen 
 
 

 

Handlingsplan med tiltak og ansvar for oppfølging: 
 
 

1. Avd. for oral radiologi og avd. for tp.vit håndterer dette i fellesskap. Studentene fikk også en 
gjennomgang av røntgenøktene frem til eksamen. 
Vi videreformidler hyggelig tilbakemelding til Aud Jorid. 

2. Vi videreformidler hyggelig tilbakemelding til Pia. 
3. Heidi svarte ut og vil ta opp tilbakemeldingene i veilederteamet på klinikkene. Hun 

understreker at studentene også må være flinkere til å sette seg på listen hvis de har spørsmål 
de må diskutere med veileder utenom selve «konsultasjonen». Det er ikke økonomi til å utvide 
veilederstaben i klinikk. Etter omlegging av timeplanen samsvarer ikke klinikkøktene til 
studentene med operasjonsdagen på perioavdelingen. Heidi undersøker muligheten for en 
bedre løsning på dette. Arbeidskravet relatert til denne hospiteringen utgår for dette 
semesteret. 
Heidi undersøker ang recall-pas. 
Oppsamlingsøkter kan være hvis studenter har hatt mye fravær, eller dersom det er behov for 
å se studenten med flere pasienter. 
Vi skal ha en gjennomgang av erfaringene fra hospiteringen med tannlegestudentene med Ole 
Morten Kulbraaten. Kulltillitsvalgt Lovise vil levere inn et skriv om hvordan de synes det har 
fungert. 

4. Vi tar dette videre med fagansvarlig ved avd. for kariologi Alix Young Vik.  
5. Studentene må selv ta dette opp med aktuelle forelesere. 
6. Vi har akkurat hatt en gjennomgang av tidspunkt for oppgaveinnleveringer/arbeidskrav og gjort 

noen justeringer. Av hensyn til helheten i tilretteleggingen og læreprosessen i respektive fag er 
det ikke hensiktsmessig med flere justeringer utover det som allerede er innført. Ønsket om 
tidligere utlevering av oppgave i folkehelsearbeid vil Anne E ta videre med faglærer Sevil 
Konuskan. Anne E foreslo at studentene skulle sende en mail til Sevil og be om utsettelse på 
inneværende innlevering. 

7. Dette tar vi videre med ledelsen ved fakultetet. 
 
 
 
 
 
 

 
Tilstede: Anne Eikeland og Heidi Karlstad 
 
Sign. semesteransvarlig:  
 


